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Vi vil først takke for muligheten til å komme med innspill i denne høringsrunden. 
 
Studentfrivilligheten i Trondheim er for mange det som skaper studiebyen. Når NTNU blir større 
og flere studenter kommer til byen, må det legges til rette for at frivilligheten kan vokse samtidig. 
Vi er inne i en tid der NTNUI, Studentersamfundet, ISFiT og UKA har et akutt behov for større 
arealer. Tilbudet hadde vært enda bedre enn det er i dag med flere og større lokaler. 
Studentersamfundet og NTNUI må si nei til hundrevis av studenter som ønsker å bli frivillig og 
trene på idrettslag. For å opprettholde og forbedre Trondheim som studieby må dette behovet 
møtes nå. For NTNU er hjernen, NTNUI er lungene og Samfundet er hjertet i byen vår. 
 
Når studenter velger å komme til byen fordi det blir ansett som Norges beste studieby, og man 
blir nektet en del i fellesskapet utenfor studiene, har det store konsekvenser for studentenes 
velferd. Dette gjelder i de store frivillige organisasjonene, så vel som de mellomstore og små. 
Studenter som ikke trives, er fort ikke studenter.  
 
Sammen ønsker vi oss en samling av fagmiljøene for kunst, arkitektur og musikk, kjent som 
KAMprosjektet, i Høyskolebakken. Dette vil samle kunst og kultur i et område hvor 
studentkulturen allerede står sterkt. Det vil kunne gi store muligheter til spennende møter både 
for de kunstneriske studentidrettsmiljøene og den etablerte frivilligheten på Samfundet. Dette er 
også positivt for Samfundets nybygg. 
 
En langsiktig konsekvens av samlokaliseringen er at Dragvoll idrettssenter ikke lenger vil være i 
bruk, dermed står man igjen med kun 1 av 3 hallflater. Dette er arealer som må erstattes og 
utvides, da tilbudet allerede er sterkt presset og man ser en økende medlemsmasse. Samlet er 
det et ønske at Idrettsbygget Gløshaugen skal bygges ut og at man må se på alternative 
plasseringer til fulle hallflater. Det er videre viktig at det ikke blir studentene som må ta 
regningen for å erstatte dagens flater, og det anses som svært viktig at NTNU bidrar økonomisk 
i dette arbeidet. 
 



Samlet mener vi at nye NTNUcampus bør bygges i nærheten av Elgesetergate (alternativ 
vest), men vi er heller ikke negative til at campus lener seg inn mot sentrum. Alternativ vest har 
kvaliteter som appellerer til samhandling med byen med gode kanaler til formidling og 
innovasjon. Lokaliseringen skissert av NTNUs arbeidsgruppe støttes derfor. Ved å 
samlokalisere rundt Elgesetergate vil man få et kompakt campus med gåavstander og skape et 
urbant miljø. Komponenter som studenthybler, studentfrivillighet, grøntarealer og andre 
samlingssteder må med for å skape et et levende campus. Og for å få dette til må man heller 
bygge høyt enn utflytende. Høyskoleparken må bevares, og ikke utbygges. 
 
Vi er fornøyd med vekten NTNU har lagt på våre tidligere ytringer om fremtidig campus, og ser 
frem til videre godt samarbeid. 
 
Sammen har vi muligheten til å skape nordens beste studieby, men det avhenger av at NTNU 
tenker på fremtidens frivillighet og fremtidens studenter når premissene for et nytt campus blir 
lagt. 
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